
 

Jaarverslag 2020 ledencommissie Drenthe 
 

Vanwege corona is de ledencommissie vooral via internet actief geweest. In het voorjaar is er een 

enquete over de stikstofproblematiek gestuurd naar de leden van de klankbordgroep. In het najaar was 

er een videobijeenkomst van de groep over dit onderwerp naar aanleiding van de resultaten van de 

enquete en natuurlijk de onrust in het land over de stikstofdepositie.  

 

Ook heeft de ledencommissie twee Drentse nieuwsbrieven verzonden aan de abonnees met als 

belangrijk doel om meer actieve leden te werven.  

 

De enige fysieke bijeenkomst met de leden was de ledendag in Paterswolde. Met vijftig leden 

bezochten we het landgoed De Braak dat 100 jaar bestaat. Zie ook: 

https://www.oogtv.nl/2020/09/landgoed-de-braak-is-al-decennia-een-parel-in-het-noorden/  

 

Dit jaar werd op de ledenbijeenkomst een nieuwe voorzitter van de ledencommissie benoemd en 

konden we vier nieuwe steunleden begroeten, die zich willen inzetten voor algemene taken van de 

commissie en speciale aandacht zullen geven aan enkele afzonderlijke natuurterreinen.   

 

Dit jaar schonken we aandacht aan dreigende lichtvervuiling aan de rand van het Dwingelderveld door 

een geplande reclamezuil, gif dat in enkele natuurgebieden werd aangetroffen, de dreigende afschot 

van een rondtrekkend edelhert en de oprukkende wolf.  

 

Natuurlijk namen wij ook deel aan de twee vergaderingen van de Ledenraad, die uiteraard ook via 

internet plaatsvonden. 
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